
 

 

 
 
 
 
Nr. 23/2021 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 18 iunie 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, lipsind: Ferenczy Ágnes-
Kanilla, Kádár Imola, Magyarosi Imola-Piroska. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 735/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András, primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Vargha Fruzsina, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Bună dimineața. Aș dori să 
facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 „Mulțumesc. Avem 2 puncte pe Ordinea de zi și 1 la diverse. Îl rog pe dl. primar să 
facă propunerea?” 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Bună dimineața. Dacă îmi 
permiteți, o să propun punctul D1, și o să și prezint acest punct. Este vorba de rectificarea 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2021. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m/lb.r): „Să votăm luarea pe 
Ordinea de zi a punctului D1.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord și eu.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, luarea pe Ordinea de zi a punctului 

D1. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): Acum să votăm Ordinea de 
zi în întregime.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 

de zi.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu Ordinea de 

zi.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

Ordinea de zi.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Potrivit art. 228 din OUG 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. 

(lb.m.): Dacă sunt astfel de situații, vă rog să semnalați. Nu sunt. Atunci trecem la 
discutarea punctelor de pe Ordinea de zi.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea și 
completarea HCL nr. 158/2021 privind aprobarea solicitării transmiterii unor imobile din 
domeniul public al Statului şi din administrarea Ministerului Tineretului și Sportului prin 
Direcția Județeana pentru Sport și Tineret Covasna, în domeniul public al Municipiului 
Sfântu Gheorghe şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, cu 
modificările și completările ulterioare. Prezintă: Antal Árpád-András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Vă mulțumesc. La solicitarea 
Ministerului Justiției este nevoie să modificăm și să completăm HCL nr. 158/2021, care se 
referă la transmiterea unui imobi din domeniul public al Statului şi din administrarea 
Ministerului Tineretului și Sportului prin Direcția Județeana pentru Sport și Tineret 
Covasna, în domeniul public al Municipiului Sfântu Gheorghe. Modificarea și completarea 
se referă la faptul, și apare la articolul 11, punctul 3 și 4, și anume: Municipiul Sfântu 



 

 

Gheorghe, prin Consiliul local se obligă să realizeze investițiile necesare în vederea 
asigurării indicatorilor sportivi specifici și funcțiunilor complementare ale complexului 
sportiv, în termen de 5 ani de la preluarea imobilului și să-l mențină la standardele de 
calitate privind desfășurarea activităților specifice. Vă mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile I, V și VI au avizat favorabil. Trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „La punctul 1 abținere.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 17 voturi pentru, 1 consilier se abține (Comăneci Liviu-Vasile), 
HOTĂRÂREA NR. 203/2021. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2021. Prezintă: Antal Árpád-
András, primar.  
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r.): „Vă mulțumesc. Acest punct 
de pe Ordinea de zi se referă la modificarea bugetului general al municipiului Sfântu 
Gheorghe pe anul 2021. Suma, cu care bugetul va fi rectificat, este de 3.660.000 lei, astfel 
până la sfârșitul anului estimăm venituri la bugetul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe de 194.461.500 de lei. Sunt rectificate următoarele capitole de venituri: la 
impozitul pe clădiri persoane fizice 1.000.000 de lei, la subvenții de la bugetul de stat 
pentru sănătate 1.000.000 de lei, alte impozite și taxe, alte venituri: 1.200.000 de lei, taxe 
speciale 107.000 lei, venituri din valorificarea unor bunuri 157.700 de lei și un ajutor de 
stat ”Serviciu de silvomediu, servicii climatice și conservarea pădurilor” 195.300 de lei. 
Totodată vom diminua fondul de rezervă, care se află la dispoziția autorității locale cu 
suma de 6.770.580 de lei. Din aceste sume care totalizează peste 10.000.000 de lei astfel, 
vă spun cele mai mari cheltuieli pe care le vom avea: 6.200.000 de lei reprezintă prima 
tranșă din suma pe care o vom plăti pentru fosta fabrică de Țigarete. Astăzi la ora 12 vom 
semna în fața notarului contractul de vânzare și cumpărare. Săptămâna viitoare trebuie să 
plătim prima rată. Pentru plata serviciilor de salubrizare dăm 1.140.000 de lei. Având în 
vedere faptul că programul ”Dăm valoare rablei tale” merge foarte bine și au fost deja 
depuse peste 300 de solicitări, propunem suplimentarea bugetului cu 300.000 de mii de lei, 
și mai alocăm sume la capitolul sănătate, pentru mai multe proiecte tehnice de iluminat 
public, studiu de fezabilitate la diferite investiții, care au apărut și care pot fi pornite având 
în vedere faptul că am aprobat în această săptămână un PUZ, respectiv construirea unei 



 

 

hale agroalimenatre în str. Bánki Donát, construirea unei parcare etajată în str. Nicolae 
Iorga, prelungirea străzii Nicolae Iorga și așa mai departe. (lb.m./lb.r.): Dacă aveți 
întrebări, vă stau la dispoziție. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Neavând intervenții, rog 
colegii să trecem la vot.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord cu 
D1.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 18 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 204/2021. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Neavând alte probleme 
mulțumesc pentru prezență. (lb.m.): Să aveți o zi frumoasă, la revedere.” 
 

 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 iulie 2021. 

  
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                           SECRETAR GENERAL 
             Jánó Mihail                       Kulcsár Tünde-Ildikó 

 

 

 

 

 


